
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 121 af 25. november 2015 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Lasse Skakkebæk Lindegaard 

  

15. december 2015 
J.nr. 15-3188222 

  

Skatteudvalget 2015-16
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 121
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om der er udarbejdet økonomiske beregninger af de samfunds-

mæssige omkostninger af støjplagede boliger, herunder særligt omkostninger til sund-

hedssystemet? I bekræftende tilfælde bedes ministeren sende beregningerne til udvalget. 

 

Svar 

Skatteministeriet har ikke udarbejdet økonomiske beregninger af de samfundsmæssige 

omkostninger af støjplagede boliger, herunder omkostninger til sundhedsvæsenet i for-

bindelse hermed. 
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